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Z A P I S N I K 

s 278. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 10. veljače 2017. godine 

u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika,  

Gordana Piskač, pročelnica JUO, Ivana Pleše, djelatnica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Đulio 

Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni 

sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Rozana Grbac, volonterka u Turističkom uredu TZ Grada 

Delnica, Mirna Janeš, voditeljica Programa „Pomoć u kući“ i „Asistent u nastavi“, Davorin Klobučar, 

djelatnik GSC Delnice, Iva Žagar, direktorica „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Nikolina Muhvić, službenica 

Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave i Klaudija Kumpar, tajnica 

gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Dragan Abramović, Zvezdana Jerković, Petar Hrg umjesto kojeg sjednici 

prisustvuje Rozana Grbac, Indira Rački Joskić umjesto koje sjednici prisustvuje Ivana Pleše, Alen 

Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin Klobučar. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Pripreme materijala za sjednicu Gradskog vijeća koja se planira održati 23. veljače (minus po 

računu, sudjelovanje u pripremi programa iz komunalnog gospodarstva, a nastojat će se 

pripremiti i Godišnje izvršenje proračuna). 

- Izrada Godišnjih financijskih izvještaja te bilješki. 

- Kolega Briški kontinuirano radi na projektima knjižnice i dječjeg igrališta. 

- Poslani su IOS obrasci. 

- Iščekujemo sredstva Ministarstva financija u smislu razlike poreznih prihoda za prvi mjesec ove 

i prošle godine. 

 

IVANA PLEŠE 

- Priprema za izdavanje knjižne građe, nabava tiska, rad s korisnicima za pultom. 

- E-narudžba novih knjiga. 

- Unošenje građe u novi program. 

- Ažurirala se web stranica. 

- Rad na digitalizaciji nove slikovnice. 

- Snimljena je emisija „Čitateljski kutak“. 

- Priprema aktivnosti za Dan ružičastih majica – dan prevencije vršnjačkog nasilja. 

- Srijedom su radionice CKP-a na kojima Enver Krivac podučava kako pisati priče. Vezano na to 

priprema se susret na kojem bi se predstavili novi autori, naslov susreta je „Noć velikog čitanja“. 

- U pripremi je novi „Dodir riječi“ koji bi se održao u ožujku, gost bi bio Miro Gavran. 

- Povodom Međunarodnog dana darivanja knjiga organizirat će se akcija darivanja slikovnica. 

- U tijeku je dogovor za susret srednjoškolaca u Knjižnici povodom Valentinova. 

- Održana je pričaonica priča, kreativna radionica, radionica CKP-a. 



- Mali polaznici Knjižnice pripremaju se za nastup na koncertu uoči Valentinova. 

- Uređivanje izloga na temu Valentinova. 

- Izrada novih iskaznica za korisnike. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Izrada prijave Goranske ulice na natječaj Ministarstva graditeljstva. 

- Izrađen je troškovnik za cestu Razloge. 

- Prisustvovanje seminaru javne nabave. 

- Izrada rješenja za legalizaciju i komunalni doprinos. 

- Aktivnosti vezane uz javnu nabavu za električnu energiju. 

- Pregledani su dnevnici za zimsku službu, izdani nalozi za rad zimske službe odnosno za 

posipavanje cesta i pločnika. 

- Rješenja za komunalnu naknadu vezano za ispravke obveznika plaćanja. 

- Aktivnosti vezane na prijave odrona na cesti za Razloge i Krašićevicu, pregled ceste za Podgoru 

zbog pritužbi da je cesta zaleđena. 

- U Zavodu za prostorno planiranje održan je sastanak na temu povezivanja JLS u informacijski 

sustav prostornog uređenja JLS. 

- Izrada Plana rada Odjela za 2017. godinu. 

- Priprema prijave na javni natječaj PGŽ za ravnomjerni razvoj. Prijavit će se rekonstrukcija 

Goranske i Lovačke ulice. 

- Prijava na poziv PGŽ za sufinanciranje izrade projektne dokumentacije na koju ćemo prijaviti 

projektnu dokumentaciju za tržnicu. 

- Očitovanje na izmjenu Sporazuma sa Centrom za poljoprivredu i ruralni razvoj. 

- Prijedlog ugovora o zakupu poslovnog prostora. 

- Očitovanje na vozni red Hrvatskih željeznica. 

- Izrada aneksa ugovorima za otkup zemljišta. 

- Izdavanje narudžbi za određene popravke. 

- Popis javne rasvjete. 

- Izdavanje rješenja o uklanjanju reklamne ploče „Trona“ jer je postavljena na nezgodan način. 

- Izdavanje računa za zgradu gradske uprave. 

 

IVA ŽAGAR 

- Fakture za javne površine su napravljene. 

- Povjerenik zaštite na radu izvršio je atestiranje strojeva, sve je u redu i čekamo ateste. 

- Izdavanje faktura za godišnju grobnu naknadu za grobna mjesta za groblje u Delnicama. 

- Pripremljen je natječaj za veterinarsko higijeničarske usluge. 

- Skinute su svjetleće dekoracije od novogodišnjeg ukrašavanja na trgovima, sljedeći tjedan 

maknut će se sve što je ostalo od adventa. 

- Čišćenje snijega i posipavanje površina. 

- Dežurstvo za vikend. 

- Dežurstva u Radničkom domu danas zbog predstave i sutra radi maškarane zabave. 

 

ROZANA GRBAC 

- Usklađivanje podataka u sustavu Evisitor.  

- Pointersu su dostavljeni podaci za digitalnu aplikaciju. 

- Održan je sastanak sa SKI klubom, Skijaškim savezom i GSC na temu nabavke topa za 

zasnježivanje. Očekuje se studija isplativosti. 

- Dogovorena je dostava i montaža žardinjera. 

- Prijava na natječaj PGŽ za selektivne oblike turizma. Prijavljena je Delnička adventska bajka. 

- Sastanak na temu digitalnog oglašavanja je održan. 

- Preko PGŽ mreže je dogovoren je jazz koncert za ožujak. 

- Na sastanku „27 susjedstava“ dogovoreno predstavljanje prihvaćenih kandidatura u Delnicama 

24. 2. 2017. godine. 

- Maškarana zabava i sanjkanje pod maskama. 

 



MIRNA JANEŠ 

- Izrađeni su aneksi ugovora o pružanju logopedske rehabilitacije. 

- Izrađeni su zahtjevi za isplatu sredstava za pružanje usluga pomoći u kući i za osobne asistente 

u nastavi. 

- Obiđen je dio korisnika na području Grada Delnica. 

- Održani su individualni sastanci s djelatnicima. 

- Izvršena je nabavka radne obuće i odjeće za djelatnike pomoći u kući. 

- Pružene su sve usluge svim korisnicima. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Koordinacija sa subjektima, sastanak s predstavnicima skupina glede nabavke snježnog topa. 

- Sastanak s Hrvatskim hokejaškim savezom. 

- Sudjelovanje u izboru sportaša i sportskog djelatnika PGŽ. 

- Održana je prva prvenstvena hokejaška utakmica s Medveščakom, dobivene su vrlo visoke 

organizacijske oznake. Žalosti što je utakmicu posjetilo vrlo malo ljudi. 

- Škola klizanja ide i dalje, roditelji su zadovoljni, pripremamo se za daljnje aktivnosti. 

- Na Platku radi dio staza, glavne staze nisu u funkciji zbog male količine snijega. 

- Svi objekti u Delnicama su u funkciji, imamo najave dolazaka grupa iz Rijeke. 

- Nastavak suradnje sa školskim i predškolskim ustanovama radi dolaska u Delnice i na Platak. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Naglasak je na pripremi projekta promicanja prirodne baštine – rade se troškovnici za izgradnju 

dječjih igrališta, vidikovaca, suradnja s GSS vezano za označavanje i osiguravanje planinarskih 

staza. 

- Suradnja s projektantima vezano za glavne projekte objekata u Crnom Lugu i Turkima.  

- Pripreme materijala za sjednicu Gradskog vijeća. Između ostaloga izrađuje se Odluka o 

produženju roka za izgradnju toplane. Svakako je potrebno održati sastanak s gospodinom 

Ćorkom jer još postoji niz nejasnoća o samom projektu, raspisivanju koncesije i sl, sve skupa 

dosta je složen proces. 

- Suradnja s geometrima vezano za ucrtavanje objekta Osnovne škole u Turkima i Mjesnog 

odbora u Crnom Lugu. Naime, stanje u našem katastru je katastrofalno pa dođemo do saznanja 

da objekt nije smješten na parceli gdje je upisan nego obuhvaća još nekoliko susjednih parcela. 

Dali smo nalog da se ucrtaju objekti. 

- Prijava na natječaj PGŽ za sufinanciranje kapitalnih ulaganja u turizam. Prvotno se razmišljalo 

o prijavi biciklističkih staza, sada u obzir dolazi i prijava uređenja stepenica prema Lovačkom 

domu jer se radi o iznosu od 100.000 kuna. 

- Vezano na Plan gospodarenja otpadom održan je sastanak s jednom firmom, obavljen je i 

razgovor s direktorom Komunalca koji se oko svega angažirao. 

- Posredovanje u komunikaciji Lidla i Hotela „Risnjak“ vezano uz problem zemljišta između ta 

dva objekta. 

- Dobiven je odgovor od gospodina Duševića koji ima primjedbi na predloženi Sporazum te je 

potrebno zauzeti stav i eventualno napraviti ispravke. 

- Na upit gradonačelnika što je s Elaboratom energetske učinkovitosti za Hidroelektru, odgovara 

da je isti napravljen, da je došlo vrijeme da se raspiše natječaj za zakup, da je pripremljena 

odluka o cijeni zakupa te natječaj može biti objavljen. 

 

NIKOLINA MUHVIĆ 

- Poslane su obavijesti o natječaju za javna priznanja mjesnim odborima, gradskim vijećnicima i 

udrugama na području Grada Delnica. 

- Pravobranitelju za osobe s invaliditetom poslan je odgovor na upitnik o zapošljavanju osoba s 

invaliditetom u Gradskoj upravi za 2016. godinu. 

- Policijska uprava PGŽ, Sektor kriminalističke policije zatražio je dopunu podataka po pitanju 

dopisa od prije dva mjeseca, poslane su im kopije cijelih predmeta određenih korisnika prava iz 

socijalne skrbi. 



- Dom mladih rijeka i ove godine će provesti akciju „Prvi koraci u prometu“ za prvašiće. 

Koordiniramo škole po tom pitanju, kad dobijemo njihova očitovanja izradit će se odluke i 

ugovor o financiranju. 

- Radi se na pripremi odluke o raspisivanju javnog poziva za predlaganje članova Savjeta mladih. 

Odluka ide na sjednicu Gradskog vijeća. 

- Završen je plan rada naše Stručne službe. 

- Izrađena je i poslana žalba, vezno za rješenje Zavoda za vještačenje glede zapošljavanja 

invalida. 

- Kolega Briški ide na polaganje državnog stručnog ispita, radi se na dokumentaciji za prijavu 

ispita. 

- Izrađena su rješenja za dvije kolegice za jubilarnu nagradu. 

- Konačno su nam uzeta u rješavanje preostala dva zahtjeva za stručno osposobljavanje za tajnicu 

i računovodstvenog referenta. Jučer je sve poslano Zavodu u Rijeku. 

- U ponedjeljak je potpisan Ugovor o prodaji šume „na panju“, dan je rok od mjesec dana plus 

dva tjedna zbog eventualnih vremenskih neprilika.  

- Poslana je obavijest o održavanju sjednice Gradskog vijeća. 

- Što se tiče zaštite i spašavanja donesena je Odluka o održavanju vježbe, održat će se sastanak 

sa svim sudionicima i predstavnicima sudionika vježbe, danas se šalju pozivi. Na ovom planu 

ima jako puno dokumentacije koju treba odraditi. Dobili smo i ponudu za izradu Procjene no 

prvo ćemo vidjeti možemo li ju sami napraviti jer ponuda iznosi 17.000 kuna. Zbog novog 

Zakona o civilnoj zaštiti dogodile su se znatne izmjene tako da sve ono što smo do sada napravili 

zapravo više ne vrijedi. 

 

 

Dovršeno u 8,50 sati. 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 

 

 


